
 

Informace z jednání s personálním ředitelem Škoda Transportation v Praze- 

Butovicích, dne 9.3.2022 

Odborová rada za účasti prezidenta OR 

p. Zabloudila a předsedy ROH p. Ing. 

Douši a předsedy sekce Škodovka p. 

Hollera, (a některých zástupců dalších, 

ve Škodovce působících odborů) se 

zúčastnila informativní schůzky, kterou 

svolal pers. ředitel ŠT. 

Pan Tesař, pers. ředitel Škoda 

Transportation a.s., ze společnosti 

odchází a posílí náš zbrojní průmysl…. 

Nahradí jej paní ředitelka Moučková, 

která přijde ze Škoda Electric a.s.  

Změní se obsazení ve vrcholovém vedení, vesměs tu nejvyšší posty obsadí cizinci. 

Vrcholový management Škodovky má záměr řídit Škodovku po regionech. 

Předpokládá se, že pro nás bude vyčleněn celek Česká rep. a Slovensko. Full-

servisu, a jeho organizační struktury, se změny nikterak nedotknou.  

Kapacita výroby Škodovky je prý na tři roky dopředu vyprodaná. To je pozitivní 

fakt. Druhou věcí, a velkou neznámou, je ale míra zisku. Dojednané ceny prý 

nelze jednostranně zvýšit, i když se strmá inflace negativně projeví jak v oblasti 

cen energií, tak v ceně surovin (např. hliník). 

V rámci diskuze jsme vyslechli i informaci o souvislostech mezi konfliktem na 

Ukrajině a počtem zaměstnanců (zatím Ukrajinci ve firmě nechybí a naopak byli 

firmou zde ubytováni jejich rodiny), bojkot zboží z Ruska se výroby také 

nedotkne, avšak problém může nastat se subdodávkami z Ukrajiny.   

V závěru byl pan ředitel požádán o zprostředkování zajištění exkurze v Ostravské 

Škodovce, kam náš kulturní referent směřuje jednu z letošních víkendovek.  

Nechť se mu na novém místě daří a nechť jednání s novou personální ředitelkou 

budou korektní a pro naše členy ve výsledku prospěšná.                    –JZ- 

   


